
 
 

 

Vedrørende Skolebestyrelsesreferat 

1. Godkendelse af referat 

a. Godkendt 

2. Elevrådet 

a. Der har ikke været holdt elevrådsmøde siden sidste 

skolebestyrelsesmøde. 

b. Der skal vælges to elever til at være 

undervisningsvurderingsrepræsentanter efter sommerferien. 

Der skal endvidere gennemføres 

Undervisningsmiljøvurdering i alle klasse (UMV).  

c. Der er i dag den 12. juni opsat koldvandautomat i store 

afdeling. 

 

3. Evaluering af anvendelsen af Meddelelsesbogen Princip er udsendt 

med dagsordenen  
a. Princippet skal efter aftale tages op til evaluering i juni 2023. 

b. Lærerne melder tilbage at der faktisk ikke er ret mange 

forældre der læser meddelelsesbogen forud for skole-hjem-

samtalen.  

c. Lang frist med 3 uger før når forældre gerne vil vide noget 

om andre fag end dem der er obligatorisk.  Tidsfristen 

fastholdes. 

d. God idé at gøre opmærksom på at meddelelsesbogen nu er 

kommet som værktøj. 

Dato: 12. juni 2023 

Sted: Personalerummet 

Deltagere: 
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Ole Møller Laursen 

Nadja Jensen 

 

Camilla Johnbeck 

Demi Erik Pihl Hansen 
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e. Vigtigt at det formidles hvad meddelelsesbogen skal bruges 

til – forberedelse til skole-hjem-samtale.  

f. Anvendelse af meddelelsesbogen evalueres næste gang 

december 2023. 

 

4. Evaluering af Gungefestival  
a. Regnskabet er helt færdigt endnu, med en omsætning på 

over 40.000 kr. hvilket er virkelig godt. 

b. Hele opsætningen med madboden fungerede virkelig godt, 

vi fik ros fra mange forældre. 

c. Der manglede mere aktivitet i mellemgården, der var ikke så 

mange der besøgte de klasser der havde boder der. 

d. Vigtigt at vi får noget anderledes i stand for eleverne i 6-8 

årgang. Lidt for meget spræl på gangene og desværre 

kommer ikke så mange forældre fra de store årgange. De 

store skal have en anden funktion på festivalen – eks. 

Præsentere noget fra deres valgfag. De skal naturligvis også 

have tid til at opleve festival selv. 

e. Gungefestivalen skal i kalenderen i god tid. 

f. Musikken er kommet lidt i baggrunden og har ikke den fokus 

som det forventes på en festival.  Enighed i bestyrelsen om 

at det fremadrettet skal prioriteres. 

g. Måske en mulighed for at Musikskolen kan indgå i et 

samarbejde om musikken på Gungefestival.  

h. Kan venskabsklasser og ansvaret for kage, kaffe/te bod 

være en mulighed. Bertram tager problematikken med 

tilbage til 6-8 årgang og elevrådet.  

i. Dato for Gungefestival fastsættes på Bestyrelsesmødet den 

16/8. 

5. Input til arbejdsgruppe vedr. høringssvar om distriktsændringer 

Høringsmaterialer udsendes først den 13. juni, men vi kan se 

materialet i dagsordenen til BUV-møde 12. juni via dette links punkt 

nummer 3 https://www.hvidovre.dk/politik/dagsordner-og-

referater/?agendaId=3053  
a. Arbejdsgruppen (Mette, Louise) vil gerne have vores input til 

høringssvar. Foreløbige prognoser siger, at 

Gungehusskolen får 74 elever i skolestart, ved de foreslåede 

ændringer, hvor der afgives noget af vores skoledistrikt 

(Rosenhøj) til Præstemoseskolen. Dette er et passende 

antal elever til 3 solide klasser mens ingen ændringer i 

distriktet vil medføre et prognostisk elevantal til 4 små 

klasser, hvilket er uhensigtsmæssigt økonomisk og 

pladsmæssigt.” 

b. Mette har fået henvendelse om et fælles høringssvar fra alle 

skoler, bestyrelsen er enige om, at selvstændige 

høringssvar er en bedre løsning. 

c. Arbejdsgruppen laver udkast og sender til bestyrelsen. 

 

https://www.hvidovre.dk/politik/dagsordner-og-referater/?agendaId=3053
https://www.hvidovre.dk/politik/dagsordner-og-referater/?agendaId=3053
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6. Evaluering af skolebestyrelsens mødeform  
a. Evaluering af mødeformen, hvor vi i større grad har 

workshops og gruppearbejde, med større fokus på udvikling.  

b. Bred enighed om at formen er rigtig god og skal bibeholdes. 

c. Positivt for skolebestyrelsen at der i år har deltaget en stabil 

repræsentant fra elevrådet(elevrådsformanden) i alle møder. 

 

7. Datoer for SB-møder kommende skoleår: 16/8, 26/9, 2/11, 4/12, 

16/1, 26/2, 19/3, 24/4, 22/5 og 17/6  

a. Den 23/5 blev ændret til den 22/5 og resten af datoerne var 

ok og vedtaget. 
 

8. Meddelelser 

a. Formand: 

i. Der er kommet invitation til Skole og forældres 

landsmøde i november. 

b. SKOK: 

i. Ikke afholdt møde siden sidste bestyrelsesmøde. 

c. Medarbejder 

i. Lærerne er begyndt at planlægge skoleafslutningen 

den 23/6. 

ii. Gungelegene torsdag den 22/6. Elever og lærer er 

på blandede hold. 

d. SFO og Klub 

i. Det går rigtig godt med førskolegrupperne i 

Gungehuset, gode tilbagemeldinger fra forældre i 

førskolegruppen. 

e. Ledelsen: 

i. Ledelsen kan godt mærke at der mangler en 

mellemleder for E-klassen. 

9. Eventuelt 

a. Ingen emner til dette punkt. 


